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KOMISIA KULTÚRY A CESTOVNÉHO RUCHU 

PRI MESTSKOM ZASTUPITEĽSTVE TRENČÍN 

 

Z Á P I S N I C A 
 

zo zasadnutia KKaCR pri MsZ Trenčín konaného dňa 31.05.2022 o 16:00 hod. vo Veľkej 

zasadačke MsÚ, Mierové nám. 1/2, Trenčín 

  

 
Prítomní:  
 
1. Mgr. Kamil Bystrický (člen)  
2. Mgr. art. Barbora Petríková (člen) 
3. Bc. Martin Trepáč (člen) 
4. Pavol Bobošík (člen)  
 
Neprítomní: 
 
5. Bc. Tomáš Vaňo (predseda) – ospravedlnený 
6. Mgr. Martin Petrík (člen) - neospravedlnený 
7. Mgr. Vladimír Ondrovič (člen) - neospravedlnený 
 
Garanti: 
 
8. Ing. Janka Sedláčková 
9. Mgr. Zuzana Fuziková 
 
 
Program: 
 
1. Otvorenie 

2. Novelizácia VZN 7/2012 O poskytovaní dotácií z rozpočtu Mesta Trenčín 

3. Rôzne 

 
 
 

Bod 1) Otvorenie 

 
p. Bystrický – Bol poverený neprítomným predsedom komisie p. Vaňom vedením zasadnutia. Otvoril 

zasadnutie a privítal všetkých prítomných. Vzhľadom na prítomnosť nadpolovičnej väčšiny členov bola 

komisia uznášaniaschopná. Spýtal sa na ďalšie doplňujúce otázky a návrhy prítomných členov komisie. 

Dal hlasovať o navrhovanom programe. 

Hlasovanie: ZA:  4 (K. Bystrický; P. Bobošík; M. Trepáč; B. Petríková ) 

          PROTI:  0  

  ZDRŽAL SA: 0  

 

 

Program zasadnutia KKaCR zostal nezmenený:  

1. Otvorenie 

2. Novelizácia VZN 7/2012 O poskytovaní dotácií z rozpočtu Mesta Trenčín 

3. Rôzne 
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Bod 2) Novelizácia VZN 7/2012 O poskytovaní dotácií z rozpočtu Mesta Trenčín 

 

p. Sedláčková – Kritériá, ktoré ste si priali do tohto VZN vložiť, sú pripravené tak, ako boli odsúhlasené 

uznesením z minulej komisie. Zostal tam jeden bod, na ktorý som sa potrebovala informovať na útvare 

právnom, a to vylúčenie podmienky, že subjekt nemusí podnikať minimálne 1 rok, aby mohol dostať 

dotáciu. Vzhľadom na to, že táto neplatnosť tejto podmienky pre oblasť mládeže je uvedená vo 

všeobecnej časti VZN, s útvarom právnym sme riešili jej doplnenie aj pre oblasť kultúry.  

 

p. Bobošík – Nemusíme stanoviť minimálne % bodov? 

 

p. Sedláčková – Na poslednej komisii ste sa dohodli, že to necháte na ďalšiu komisiu, ktorá bude 

prideľovať dotácie v budúcom roku. Podľa toho je znenie navrhnuté tak, že všetky projekty budú môcť 

vstupovať do záverečného hodnotenia. 

 

p. Bobošík – V zmysle VZN a komisia sa rozhodne pred schvaľovaním, že koľko musí mať minimálne 

bodov. 

 

p. Sedláčková – Áno, môže sa dohodnúť, ale pri ďalšom udeľovaní dotácií sa už zrejme nestihne prijať 

novelizácia, aby to bolo zakotvené vo VZN. To bude len na dohode komisie a pokiaľ sa rozhodne pre 

ďalšie hlasovania, by to malo zostať pod čiarou, že niektoré projekty nemajú dostatočný počet bodov, 

by mali byť automaticky vylúčené. 

 

p. Bobošík – Ja som s tým spokojný, aby sa komisia vždy dohodla, že kde bude tá čiara.   

 

p. Bystrický – Teraz si môže o dotáciu požiadať aj niekto, kto nefunguje ani 1 rok? Napríklad len 

mesiac, alebo ku dňu podania žiadosti bude registrovaný na ministerstve? 

 

p. Sedláčková – Áno, podmienkou je len, že musí byť registrovaný. 

 

p. Bystrický – Žiadateľ teda neurobil ešte vôbec nič, ale má tú šancu sa prihlásiť. V hodnotiacich 

kritériách sa to dá ohodnotiť tým, že počet bodov bude logicky nižší, pretože tá činnosť pre Mesto 

Trenčín bola zatiaľ nulová. 

 

p. Sedláčková – Jedným z kritérií je aj hodnotenie činnosti žiadateľa s pomocnými odrážkami: 

skúsenosti žiadateľa s realizovaním projektov a doterajšia aktivita žiadateľa v meste Trenčín. Tu je 

možné nehodnotiť 5 bodmi ale menším počtom bodov, prípadne nulou.  

 

p. Trepáč – Som úprimne rád, že sa to tam objavilo. Na jednej strane som prekvapený, že naposledy 

niektorí členovia, ktorí sú aj dnes tu, nesúhlasili s týmto kritériom. Myslím si, že je dobré, že to tam bude, 

pretože ak je niekto registrovaný 1 rok, tak to nič neznamená. Môžu byť neformálne skupiny, majú dobré 

aktivity, založia si neziskovú organizáciu a môžu spraviť niečo inovatívne pre mesto Trenčín. A takisto 

bol problém, ako som už spomínal na minulej komisii, že sme chceli podporiť nejaké subjekty, ktoré 

zmenili právnu formu a v zmysle platného VZN sme ich nemohli podporiť. Osobne, čo poznám granty, 

tak takéto podmienky tam nemajú. Na druhej strane si myslím, že by bolo vhodné dopracovať do VZN 

spolu s Útvarom právnym aj ďalšie podmienky. Napríklad, že v prípade nesplnenia zmluvných 

podmienok má mesto právo udeliť až do 50 % zmluvnú pokutu. Ale toto dopracovanie by som nechal 

určite na právnikov.  

 

p. Sedláčková – O tomto sme sa bavili už na predchádzajúcich komisiách a citovala som Vám zo 

zmluvy, ktorú každý žiadateľ o dotáciu pri pridelení dotácie podpisuje. „Prijímateľ dotácie je povinný 

oznamovať zmluvnej strane termín a miesto konania jednotlivých podujatí 14 dní vopred“ a takisto je tu 

uvedené, že: „zmluvná strana sa zaväzuje pri svojich podujatiach vysloviť poďakovanie zmluvnej strane 

a teda umiestniť v priestoroch svojho sídla atď., na dobre viditeľnom mieste poďakovanie mestu 
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Trenčín.“ Následne je uvedená sankcia: „Ak zmluvná strana poruší ktorúkoľvek z povinností, má 

zmluvná strana 1 právo od tejto zmluvy odstúpiť, pričom táto zmluva sa ruší od samého začiatku 

a zmluvné strany už nie sú viazané prejavmi vôle vyjadreným podpisom tejto zmluvy.“ V tomto prípade 

je: „zmluvná strana 2 (tzn. žiadateľ), povinná vrátiť zmluvnej strane 1(tzn. mesto), dotáciu uvedenú 

v článku atď., v plnej výške do 5 dní odo dňa od odstúpenia od zmluvy zmluvnou stranou 1.“ Sankcie tu 

sú, ale keď sa o tom hlasovalo, ste sa prikláňali k tomu, aby sa to neuplatňovalo. Všetky právne páky 

sú v zmluve. 

 

p. Trepáč – Ja som vtedy povedal, že by to bolo vhodné upraviť Útvarom právnym. Beriem to, ak niekto 

zle vyúčtuje, že sa odstúpi od zmluvy, ale ak niekto nepošle pozvánku a neinformuje mesto, tak si 

myslím, že odstúpiť komplet od zmluvy v 100 % výške je veľmi veľa. Preto som vtedy navrhoval, že by 

bolo vhodné pridať tam ďalšie články, kde to bude upravené, že mesto bude môcť v týchto prípadoch 

odstúpiť od zmluvy alebo sankcionovať ten subjekt do výšky 50 %. 

 

p. Sedláčková – Útvar právny to upraví po právnej stránke. Na vás, ako na komisii alebo na Vás, ako 

členovi komisie je, aby ste povedali, čo chcete sankcionovať a v akej výške. Vy si určíte výšku sankcie, 

napríklad ak neuvedie logo, strhne sa 50 %, ak nepoďakuje do mikrofónu, tak sa strhne 20 % atď. 

 

p. Bystrický – Martin, ja si myslím, že komisia alebo poslanci nie sú policajti nejakých sankcií, ktoré 

stanovujú nejaké špecifické záležitosti, ktoré sa týkajú obsahu zmlúv. Od toho je právne oddelenie. My 

máme len nastaviť nejaké legislatívne rámce, ktoré sme nastavili v VZN a kritériami. A po odbornej 

stránke sledujeme kvalitu projektu a tým pádom my určujeme čo chceme podporiť. Konkrétne detaily 

by mali byť súčasťou zmluvy a každá zmluva môže byť špecifická a môže sa riešiť dodatkom. My sme 

hlavne od toho aby sme vedeli, aká je tvár kultúry mesta a čo chceme podporovať. Tie právne veci sú 

záležitosťou právneho oddelenia.  

 

p. Trepáč – Ja osobne mám s tým problém, pretože naozaj potom môžeme povedať všetkým 

subjektom, že nemusia dodržiavať zmluvné podmienky, pretože mesto to riešiť nebude. Ja som zato, 

ak ideme novelizovať VZN aby sa tam zapracovali všetky pripomienky.  

 

p. Bystrický – Rešpektujem tvoj názor, máš nato plné právo. 

 

p. Trepáč - Už minule som pripomienkoval tú propagáciu, pretože sa mi nepáči, ako niektoré subjekty 

k nej pristupujú. Aj Útvaru kultúry sa to asi ťažko kontroluje. V projekte je niečo napísané, ale realita je 

niekedy iná.  

 

p. Bystrický – Útvar kultúry je najbližšie ku kultúre, my ostatní máme predsa len svoje pracovné 

činnosti, zameranie. Dlhoročne poznajú činnosť subjektov, vedia, čo majú očakávať, čo sa dá zlepšiť. 

My môžeme dať impulz, ale nie sme kontrolórmi.  

 

p. Bobošík – Chcel by som dať do pozornosti kolegovi Trepáčovi, že keď si premyslí koľko chce strhnúť 

za nepoďakovanie a za neoznámenie, tak kľudne to môže urobiť zmenou v zastupiteľstve. Môže to 

navrhnúť a ostatní kolegovia sa s tým môžu stotožniť. Lebo zastupiteľstvo bude v konečnom dôsledku 

rozhodovať o podobe VZN. Myslím si, že našou dnešnou úlohou je, aby sme to, na čom sme sa dohodli 

pred 2 týždňami, implementovali do návrhu VZN, s ktorým sa vysporiada zastupiteľstvo. 

 

Uznesenie 1: 

Komisia kultúry a cestovného ruchu schvaľuje všeobecne záväzné nariadenie mesta Trenčín 

č. .../2022, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie mesta Trenčín č. 7/2012 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu Mesta Trenčín v zmysle predloženého návrhu, ktorý tvorí 

prílohu tohto uznesenia.  
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Hlasovanie: ZA:  3 (B. Petríková, K. Bystrický, P. Bobošík) 

          PROTI:  0 

  NEHLASOVAL:1 (M. Trepáč) 

 

Odchod p. Trepáča z Komisie kultúry a cestovného ruchu. 

 

p. Bystrický – K bodu 3) Rôzne sa už nedostaneme, lebo odchodom kolegu Trepáča je komisia 

neuznášaniaschopná. Ďakujem všetkým za pozornosť. 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Fuziková 

 
 
V Trenčíne 08.06.2022 

 

 

 

 

 

             _________________________ 

                  Mgr. Kamil Bystrický 

                                      predsedajúci KKaCR 

 
 
 


